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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Acko Ankarberg Johansson (KD)

2023/24:704 Ambulanspersonalens säkerhet

Att vi har sekretess inom offentliga myndigheter som rör enskilda personer är 
i dag en självklarhet. Samtidigt finns en problematik kopplat till de hinder som 
i dag utgör en gräns mellan olika myndigheters möjligheter att byta information 
med varandra, eller för den delen personal inom olika verksamheter.

Till exempel kan vi tänka oss en stadsdel dit personal från ambulanssjukvården 
kallas för att en person behöver hjälp. I detta fall väljer personen att attackera 
personalens fordon med stenar, en allvarlig kränkning och ett hot mot deras 
hälsa. Situationen kan sedan återupprepas vid ett senare tillfälle, dock med 
annan personal som kallas till platsen. Denna personal känner inte till den 
tidigare händelsen då det, enligt uppgift, råder sekretess mot att kunna meddela 
sådan information mellan kollegor även om exempelvis polisanmälan skett. 
Rimligen borde de tekniska system som används av personalen kunna lämpa 
sig väl för att göra sådana markeringar i och med att en särskild person uppträtt 
våldsamt tidigare. Inte minst vore det ett skydd för ambulanspersonalen men 
också för att kunna få rätt stöd på plats från exempelvis polisen för att ändå 
kunna genomföra den insats larmet gäller. En viktig förändring skulle med 
andra ord kunna genomföras för hälso- och sjukvården och dess personal.

Jag vill därför ställa följande fråga till statsrådet Acko Ankarberg Johansson:

 

Avser statsrådet att ta några initiativ med anledning av det i texten ovan 
anförda?

………………………………………

Mattias Eriksson Falk (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-03-07
Besvaras senast
2024-03-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


